M0110

連接方式

2.4Ghz/藍牙

G B 2.4Ghz模式 (左)

G ■ B 有線模式 (中)

G ■ B 藍牙模式 (右)

配對裝置 (按照左至右順序同時按住3秒) Fn + Alt_L + 1 或 2 或 3 装置1 切換已配對裝置 (按照左至右順序同時按下) Fn + Alt_L + 1 或 2 或 3 装置3

進入配對模式的步驟如下:

- ① 開啟鍵盤底部的藍牙開關。
- ② 先按住FN鍵,在持續按住FN鍵的同時,再按下Alt鍵。
- ③ 保持FN和Alt鍵按住的狀態,接著再按下1/2/3鍵約5-8秒,進入配對模式。 (配對過程中,藍燈會閃爍3次進入廣播模式,最後藍燈快速閃爍表示已進入配對模式)
- ※ 若在配對過程中看見LED_A的藍燈亮起卻無法連接,這可能是因為電池電壓不足所造成。
- 建議可在配對裝置時先使用接線供電,待配對完成後再切換至電池供電。

Connection

2.4Ghz / Bluetooth

G B 2.4Ghz Mode (Left)

G B Wired Mode (Center)

G Bluetooth Mode (Right)

Pairing Mode (Keeping press for 3 seconds) Fn + Alt_L + 1 or 2 or 3 Device 1 Device 2 Device 3 Switch between paired devices Fn + Alt_L + 1 or 2 or 3 Device 1 Device 2 Device 3

The steps to enter pairing mode are as follows:

- 1 Turn on the Bluetooth switch located at the bottom of the keyboard.
- 2 Press and hold the FN key, and while keeping the FN key pressed, press the Alt key.
- (3) Continue holding the FN and Alt keys, then press the 1/2/3 key for approximately 5-8 seconds to enter pairing mode.

(During the pairing process, the blue light will flash 3 times to enter broadcast mode, then the blue light will flash rapidly to

indicate that pairing mode has been entered.)

- X If you notice LED_A's blue light turning on during pairing but unable to connect, it may be due to low battery voltage.
- © We recommend using wired power for pairing and switching to battery power after completion.